
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:1073 Den stora ökningen av spelande på internetkasinon

Enligt Folkhälsomyndigheten utvecklar ungefär 100 000 svenskar varje år ett 
problemspelande. Även om rörligheten in i och ut ur spelproblem är stor, då 
lika många kommer bort från sina spelproblem som in i dem, är det väldigt 
många människor som berörs. Spelberoende, eller problem gällande spel, kan 
ibland leda till rejäla livskriser, då det kan handla om stora belopp som spelas 
bort. I flera artiklar har medierna visat människor som råkat illa ut efter att de 
spelat bort stora summor pengar. Missbruket stannar inte heller hos den 
enskilde utan leder ofta till att släkt och vänner blir lidande. 

Reklamen för spel har ökat markant de senaste åren. Spelbolagen lägger 
miljarder på reklam, och en stor del kommer från bolag som inte är granskade 
av någon svensk myndighet. Reklamen lockar med bonusar, gratisspel och 
mycket mer och torde vara en av de faktorer som gör att så många svenskar 
spenderar pengar på internetkasinon. 

Det finns utredningar som behandlar ämnet, men de ligger långt fram i tiden. 
Därför skulle jag vilja fråga kultur- och demokratiministern:

 

Hur planerar ministern och regeringen att hantera den massiva ökningen av 
problem som spelande på internetkasinon medför?

………………………………………

Johan Löfstrand (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-07
Besvaras senast
2016-04-13 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


